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Zápis 
z 32. zasedání Zastupitelstva města Rousínova konaného  

dne 11. srpna 2014 v malém sále Záložny v Rousínově 
 
 
Přítomno:  14 zastupitelů 
Omluveni:  p. Hrabal 
K zápisu je přiložena presenční listina. 
 
Ověřovatelé: Jiří Jedlička, Eva Matoušková   
Zapisovatelka: Marie Obhlídalová 
 

 

Program:  
 
Zastupitel Ing. Pavel Švejnoha předložil žádost o zařazení bodu s názvem „Obecně závazná 
vyhláška o regulaci provozování loterií a jiných podobných her“. Navrhuje, aby tato vyhláška 
byla schválena v totožném znění, které bylo předmětem jednání zastupitelstva města dne 
7.5.2014  ve variantě, která na celém území města Rousínova zakazuje provozování  
a) Sázkových her podle § 2 písm. e), g), i), l), m) a n) zákona o loteriích, 
b) loterií a jiných podobných her podle § 2 písm. j) a § 50 odst. 3 zákona o loteriích. 
Zařazení bodu do programu schváleno: pro 9 hlasů - Coufal, Hašková, Jedlička, Julínek, 
Malá, Matoušková, Pupp, Švejnoha, Šedý,  proti 0, zdržel se 5 - Kříž, Petřík, Havíř, 
Lukášek, Chromý, 
  
1. Zahájení  
    a) kontrola plnění usnesení přijatých ZM 
    b) jednání RM od posledního zasedání ZM           
    c) zpráva předsedy finančního výboru 
    d) zpráva předsedy kontrolního výboru 
2. Majetkoprávní záležitosti 
    a) Žádost o odkoupení části pozemku 9/1 k.ú. Kr.Vážany 
    b) Předkupní právo města, Skálova 50 
    c) Odkoupení podílu pozemku p.č. 1969/6, k.ú. Čechyně - pod školou 
    d) Odkoupení podílu pozemku p.č. 1969/3, k.ú. Čechyně - pod školou  
    e) Majetkoprávní vypořádání k pozemkům zasažených stavbou cyklostezky u židovského  
        hřbitova 
    f) Majetkoprávní vypořádání k pozemkům zasažených stavbou cyklostezky u Ferobetu 
    g) Smlouva o upsání akcií VaK Vyškov, a.s. 
3. Rozpočet  
    a) Rozpočtové opatření č. 4/2014  
4. Různé 
    a) OZV č. 4/2014 o komunitním kompostování 
    b) Využití objektů na ul. Tyršova  
    c) Komunitní plánování sociálních služeb 2014-2018 
    d) Příspěvek pro TJ TATRAN Rousínov, z.s. na základě získání dotace z JMK 
    e) OZV o regulaci provozování loterií a jiných podobných her   
Program schválen: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
 
32. zasedání zastupitelstva města Rousínova zahájil starosta Ing. František Havíř v 17 hodin.  
Přivítal zastupitele města, pracovníky Městského úřadu i přítomné občany. 
Konstatoval, že zápis z posledního jednání ZM byl řádně ověřen a podepsán a nebyly proti 
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němu podány námitky. Předsedající oznámil přítomnost nadpoloviční většiny členů ZM. 
Zapisovatelkou jmenoval pí Marii Obhlídalovou. 
Jako ověřovatele zápisu navrhuje pana Jiřího Jedličku a paní Evu Matouškovou. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý,  proti 0, zdržel se 0 
 

a) kontrola plnění usnesení přijatých ZM 
Splněné úkoly z usnesení přijatých ZM byly vyřazeny. 
 
b) jednání RM od posledního zasedání ZM 
Diskuse:  
Chromý – co se bude inzerovat v časopise 5+2 
Starosta – výsledky volebního období  
Chromý – nechápu, proč utrácet 9 tis. 
Starosta – většinou nedáváme žádné inzeráty do novin, ale teď si myslím, že by bylo vhodné 
seznámit veřejnost s tím, co se v Rousínově za ty 4 roky povedlo. 
Lukášek - časopis bude ještě před volbami nebo po volbách? 
Šedý – proč to nedáme do našeho Zpravodaje? 
Starosta – Zpravodaj je jen pro místní obyvatele. 
 
ZM bere na vědomí zápisy z 12. - 15. RM v roce 2014. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
d) zpráva předsedy finančního výboru 
FV projednal a schválil RO č. 4/2014. Připomínka byla k zateplení budovy školy v Čechyni - 
jak bude využitá. 
Starosta – fasáda se nebude zateplovat, budou se jen měnit okna a fasáda se natře a zateplí 
se strop. 
Lukášek – jak si předseda FV představuje využití budovy. 
Švejnoha – tak, jak už to bylo dříve – pro neziskové organizace. 
Lukášek – byla by tam vhodná i nějaká větší společenská místnost, která v Čechyni chybí. 
Starosta – zatím musíme budovu ponechat pod školou, ale neziskovky ji po dohodě s p. 
ředitelem mohou využívat. 
ZM bere na vědomí zprávu předsedy finančního výboru. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
e) zpráva předsedy kontrolního výboru 
Předsedkyně kontrolního výboru sdělila, že kontrolní výbor se sejde v 1. týdnu měsíce září. 
 
 
2. Majetkoprávní záležitosti  

a) Žádost o odkoupení části pozemku 9/1 k.ú. Kr. Vážany 
Odbor HS předkládá RM žádost pí M. B. o odkoupení  části pozemku p.č.9/1 k.ú. Kr.Vážany. 
Žádost podává na základě předchozího upozornění MěÚ o odklizení skládky kamení na 
uvedeném pozemku. 
V žádosti uvádí, že odkoupením části pozemku by došlo k zarovnání se sousedním 
pozemkem. 
Odprodávat část pozemku z vlastnictví města není žádoucí vzhledem k zachování veřejného 
prostoru sloužícího všem občanům Kr.Vážan. 
Usnesení 13/02/14R: RM doporučuje ZM vyhlášení záměru odprodeje části pozemku p.č. 9/1 k.ú. Kr.Vážany. 
Schváleno, pro  3, proti 0, zdržel se 1 
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Hašková – kolik je to metrů 
Řehořová – asi 30 - 40 m2. 
Usnesení 32/01/14Z: ZM vyhlašuje záměr odprodeje části pozemku p.č. 9/1 k.ú. 
Kr.Vážany o výměře cca 40 m2. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 

b)  Předkupní právo města, Skálova 50 
Odbor HS předkládá RM nabídku pí V. H. na odkoupení podílu 1/4 domu č.p. 467 Rousínov 
na pozemku p.č. 981 zast. plocha a nádvoří v k.ú. Rousínov u Vyškova. Kupní smlouvou ze 
dne 8.1.2007 město Rousínov prodalo ze svého vlastnictví nemovitost, dům č. p. 467 
Rousínov k id. 1/2 p. Z. G. a k id. 1/2 pí V. H. V čl. V. smlouvy je pro město zřízeno 
předkupní právo. Vzhledem k tomu, že nyní hodlá pí V. H. převést podíl 1/4 na spoluvlastníka 
p. Z. G., nabízí městu možnost využít předkupního práva. 
Usnesení  13/07/14R: RM doporučuje ZM nevyužít předkupního práva k nemovitosti dům p.č. 467 Rousínov 
na odkoupení podílu k 1/4 s podmínkou zachování předkupního práva pro město k celé nemovitosti. 
Schváleno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení  32/02/14Z: ZM schvaluje nevyužití předkupního práva k nemovitosti dům p.č. 
467 Rousínov na odkoupení podílu k 1/4 s podmínkou zachování předkupního práva pro 
město k celé nemovitosti. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 
c) Odkoupení podílu pozemku p.č. 1969/6, k.ú. Čechyně - pod školou  
Odbor HS předkládá RM návrh na odkoupení pozemků v k.ú. Čechyně – pod školou.  
Jedná se o zbytky pozemků, které nebyly vypořádány s původními vlastníky a které budou 
sloužit pro rozšíření veřejného prostoru v této zóně. 
Pozemek p.č. 1969/6 ostatní plocha o výměře 67 m2, k.ú. Čechyně – vlastníci H. K. k 1/4,  
M. K. k 3/4. 
Usnesení 13/14/14R: RM doporučuje ZM schválení kupní smlouvy na odkoupení pozemku p.č. 1969/6 ostatní 
plocha o výměře 67 m2, k.ú. Čechyně – vlastníci H. K. a M. K. za cenu 150,- Kč/m2 do majetku města, což činí 
celkem 10 050,- Kč 
Schváleno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení 32/03/14Z: ZM schvaluje kupní smlouvu na odkoupení pozemku p.č. 1969/6 
ostatní plocha o výměře 67 m2, k.ú. Čechyně – vlastníci H. K. a M. K. za cenu 150,- Kč/m2 
do majetku města, což činí celkem 10 050,- Kč 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 

d) Odkoupení podílu pozemku p.č. 1969/3, k.ú. Čechyně - pod školou  
Odbor HS předkládá RM návrh na odkoupení pozemků v k.ú. Čechyně – pod školou.  
Jedná se o zbytky pozemků, které nebyly vypořádány s původními vlastníky a které budou 
sloužit pro vybudování veřejného prostoru v této zóně. 
Pozemek p.č. 1969/3 ostatní plocha o výměře 139 m², k.ú. Čechyně – tři spoluvlastníci, 
z nichž akceptovala návrh města na odkoupení další spoluvlastnice, a to K. K. (vlastní 1/10). 
Usnesení 17/02/14R: RM doporučuje ZM schválení kupní smlouvy na odkoupení pozemku p.č. 1969/3 ostatní 
plocha o výměře 139 m², k.ú. Čechyně – vlastník K. K. (vlastní 1/10), za cenu 150,- Kč/m² do majetku města. 
Celková cena činí 2 085,- Kč. 
Schváleno, pro 4, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení 32/04/14Z: ZM schvaluje kupní smlouvu na odkoupení pozemku p.č. 1969/3 
ostatní plocha o výměře 139 m², k.ú. Čechyně – vlastník K. K. (vlastní 1/10), za cenu 150,- 
Kč/m² do majetku města. Celková cena činí 2 085,- Kč. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 



 

4 

 

e) Majetkoprávní vypořádání k pozemkům zasažených stavbou cyklostezky u židovského  
    hřbitova  
V souvislosti s dokončením společné stezky pro chodce a cyklisty Čechyně-Slavíkovice část. II 
úsek 9 je třeba majetkoprávně vyřešit část pozemku p.č. 828/2 k.ú.  Rousínov u Vyškova, 
která byla zasažena stavbou cyklostezky, výměrou 7 m². Vlastník pozemku R. H. 
Z pozemků ve vlastnictví města p.č. 828/1 bude oddělena část o výměře 3 m²  a z pozemku 
p.č. 833 část o výměře 4 m², které budou přisloučeny do pozemku p.č. 828/2 ve vlastnictví 
pana R. H. 
Z pozemku p.č. 828/2  ve vlastnictví R. H. bude oddělena část o výměře 7 m², která bude 
přisloučena do pozemku p.č. 828/1 ve vlastnictví města. 
Usnesení 31/13/14Z : ZM schvaluje vyhlášení záměru směny části pozemků p.č.  828/1 a 833 kú. Rousínov u 
Vyškova z vlastnictví města Rousínova za část pozemku p.č. 828/2 k.ú. Rousínov u Vyškova z vlastnictví p. R. H. 
Schváleno: pro 11 hlasů - Havíř, Hrabal, Chromý, Julínek, Kříž, Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, 
Švejnoha, Šedý,  proti 0, zdržel se 0 
Záměr směny byl vyvěšen na úřední desce v době od 25.6.2014 do 11.7.2014. Žádný další 
zájemce se nepřihlásil, ani nebyly vzneseny žádné námitky vůči směně. 
Usnesení 16/04/14R : RM doporučuje ZM schválení směnné smlouvy části pozemků p.č.  828/1 o výměře 3 
m2 a 833 o výměře 4 m2 oba k.ú. Rousínov u Vyškova z vlastnictví města Rousínova za část pozemku p.č. 828/2 
o výměře 7 m2 k.ú. Rousínov u Vyškova z vlastnictví p. R. H. 
Schváleno: pro 4, proti 0, zdržel se 0 
Chromý – mluvil s p. H. a ten nebyl obeznámen s touto smlouvou. 
Trtílková – jednala jsem již s p. H., o všem ví, se směnou souhlasí. 
Usnesení 32/05/14Z:  ZM schvaluje směnnou smlouvu části pozemků p.č.  828/1 o 
výměře 3 m2 a 833 o výměře 4 m2 oba k.ú. Rousínov u Vyškova z vlastnictví města 
Rousínova za část pozemku p.č. 828/2 o výměře 7 m2 k.ú. Rousínov u Vyškova z vlastnictví 
pana R. H. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 

f) Majetkoprávní vypořádání k pozemkům zasažených stavbou cyklostezky u Ferobetu  
Pan Pupp oznamuje poměr k projednávané věci 
Projednání v RM dne 6.8.2014:                                                                                       V souvislosti 
s dokončením společné stezky pro chodce a cyklisty Čechyně-Slavíkovice část. II úsek 9 je třeba do vlastnictví 
města získat pozemek p.č. 1479/4  ostatní plocha o výměře 60 m² a pozemek p.č. 1480/3 ostatní plocha  o 
výměře 131 m² oba v k.ú. Rousínov u Vyškova od vlastníka P. P.                                                                                                         
Pan Pupp oznamuje poměr k projednávané věci. 
Před zahájením stavby byly majetkoprávní záležitosti k těmto pozemkům ošetřeny smlouvami o smlouvách 
budoucích, které zastupitelstvo města většinou hlasů odmítlo naplnit. Dále požadovalo, aby části pozemků, které 
už město od vlastníka odkoupilo, bylo panu P. nabídnuto ke směně.    
Po opětovném jednání s vlastníkem pozemků tento navrhuje variantu č. II. s podmínkou schválení varianty jako 
celku, s tím, že s první variantou vlastník již také nesouhlasí. 
Varianta č. II. 

- Město odkoupí od P. P. pozemky p.č. 1479/3 o výměře 60 m2 a pozemek p.č. 1480/3 o výměře 131 m2 
a dále zadláždění na pozemcích p.č. 1480/3 o výměře 131 m2,  p.č. 1479/2 o výměře 375 m2 a p.č. 
1480/4 o výměře 10 m2 – vše v hodnotě 250 Kč/m2  tj. celkem 191 m2 pozemků a 516 m2 dlažby x 250 
Kč = 176 750 Kč. 

- Pan P. odkoupí od města pozemky p.č. 1480/2 o výměře 35 m2, p.č. 1476/268 o výměře 46 m2, p.č. 
1476/270 o výměře 8 m2, p.č. 1476/269 o výměře 138 m2 a polovinu p.č. 1440/5 o výměře 190 m2 
(duplicita), tj. 322 m2 pozemků x 250 Kč = 80 500 Kč.    

             Odešel p. Pupp 
Usnesení 17/01/14R: RM doporučuje ZM schválení postupu při získání pozemků pro akci Společná stezka pro 
chodce a cyklisty Čechyně – Slavíkovice část II, úsek 9 dle varianty č. II. předložené vlastníkem pozemků.  

- Město odkoupí od P. P. pozemky p.č. 1479/3 o výměře 60 m2 a pozemek p.č. 1480/3 o výměře 131 m2 
a dále zadláždění na pozemcích p.č. 1480/3 o výměře 131 m2,  p.č. 1479/2 o výměře 375 m2 a p.č. 
1480/4 o výměře 10 m2 – vše v hodnotě 250 Kč/m2  tj. celkem 191 m2 pozemků a 516 m2 dlažby x 250 
Kč = 176 750 Kč. 

- Pan P. odkoupí od města pozemky p.č. 1480/2 o výměře 35 m2, p.č. 1476/268 o výměře 46 m2, p.č. 
1476/270 o výměře 8 m2, p.č. 1476/269 o výměře 138 m2 a polovinu p.č. 1440/5 o výměře 190 m2 
(duplicita), tj. 322 m2 pozemků x 250 Kč = 80 500 Kč.    

Schváleno, pro 4, proti 0, zdržel se 0 
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Vzhledem k tomu, že v této variantě dochází k prodeji pozemků z majetku města, je nutné 
vyhlásit nejprve záměr prodeje a až poté přistoupit ke schvalování jednotlivých smluv 
z navržené varianty č. II. 
Lukášek – jsou zde zahrnuty pozemky okolo přivaděče, nebylo by lepší si pozemky ponechat, 
smlouva budoucí zanikla v r. 2013, nebyla prodloužena. 
p. P. – tato varianta je jako balíček vcelku. 
Hašková – četla jsem v novinách, že můžeme přijít o dotaci 3 mil. 
Starosta – děláme všechno proto, aby se to nestalo. Zatím se nám podařilo termín oddálit do 
konce roku. 
Lukášek – my teď vlastně potřebujeme jenom těch 60 m. Jsme trochu tlačeni ke zdi, p. Pupp 
trvá na vypořádání všeho, jsme tlačeni k tomu, abychom odkoupili dlažbu atd. 
Starosta – my jsme se k tomu natlačili sami, všechno mohlo být už dávno a výhodněji 
vypořádáno . 
Usnesení 32/06/14Z: ZM schvaluje postup při získání pozemků pro akci Společná stezka 
pro chodce a cyklisty Čechyně – Slavíkovice část II, úsek 9 dle předložené varianty č. II.  

- Město odkoupí od P. P. pozemky p.č. 1479/3 o výměře 60 m2 a pozemek p.č. 1480/3 
o výměře 131 m2 a dále zadláždění na pozemcích p.č. 1480/3 o výměře 131 m2,  p.č. 
1479/2 o výměře 375 m2 a p.č. 1480/4 o výměře 10 m2 – vše v hodnotě 250 Kč/m2  
tj. celkem 191 m2 pozemků a 516 m2 dlažby x 250 Kč = 176 750 Kč. 

- Pan P. odkoupí od města pozemky p.č. 1480/2 o výměře 35 m2, p.č. 1476/268 o 
výměře 46 m2, p.č. 1476/270 o výměře 8 m2, p.č. 1476/269 o výměře 138 m2 a 
polovinu p.č. 1440/5 o výměře 190 m2 (duplicita), tj. 322 m2 pozemků x 250 Kč 
/m2= 80 500 Kč 

Schváleno: pro 11 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Jedlička, Julínek, Kříž, Malá, 
Matoušková, Petřík, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 3 - Pupp, Lukášek, Chromý 

   
Usnesení 32/07/14Z: ZM vyhlašuje záměr prodeje pozemků p.č. 1480/2 o výměře 35 m2, 
p.č. 1476/268 o výměře 46 m2, p.č. 1476/270 o výměře 8 m2, p.č. 1476/269 o výměře 138 
m2, vše k.ú. Rousínov u Vyškova . 
Schváleno: pro 11 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Jedlička, Julínek, Kříž, Malá, 
Matoušková, Petřík, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 3 - Pupp, Lukášek, Chromý, 
 

g)  Smlouva o upsání akcií – VaK Vyškov, a.s. 
Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. – ekonomický náměstek zaslal návrh Smlouvy o upsání 
akcií. 

- Město Rousínov v roce 2006 uzavřelo s VaK Vyškov, a.s. dohodu o upsání akcií 
splacených peněžitými vklady v souvislosti s projektem „Rekonstrukce a výstavby VHI 
v okrese Vyškov“. Nyní je připraveno poslední upsání akcií v souladu s dohodou po 
konečném vyúčtování akce dle skutečných nákladů ne jednotlivé projekty. Městu 
Rousínov je zavázáno výše uvedenou dohodou a zvýšení kapitálu peněžitým vkladem 
ve společnosti VaK Vyškov je ve výši  2 366 000,-  Kč. 

- Město Rousínov v roce 2012 uzavřelo s VaK Vyškov, a.s. dohodu o upsání  akcií 
splacených peněžitými vklady v souvislosti s projektem „Město Rousínov – 
odkanalizování m.č. Vítovice“. Městu Rousínov je zavázáno výše uvedenou dohodou a 
zvýšení kapitálu peněžitým vkladem ve společnosti VaK Vyškov je ve výši  3 726 000,-  
Kč. 

Celková spoluúčast na zvýšení kapitálu peněžitým vkladem v roce 2014 činí 6 092 000,- Kč. 
Usnesení 17/10/14R: RM doporučuje ZM ke schválení takto:  Zastupitelstvo města pojednalo a schvaluje 
peněžitý vklad města do základního kapitálu společnosti Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s., se sídlem Brněnská 
410/13, Vyškov – Město, 682 01 Vyškov, IČ 49454587 (dále jen „Společnost“) za těchto podmínek: 

- zvýšení základního kapitálu Společnosti bude provedeno upsáním nových kmenových akcií na jméno 
v listinné podobě o jmenovité hodnotě jedné akcie 1.000 Kč (slovy“ jeden tisíc korun českých), 

- emisní kurz těchto akcií, který bude činit 1.000 Kč, bude splacen peněžitým vkladem, 
- akcie, které nebudou upsány s využitím přednostního práva, budou všechny nabídnuty určitým 

zájemcům, z toho: Město Rousínov, se sídlem Rousínov, Sušilovo náměstí 84/56, PSČ 683 01 , IČ 
00292281, 6.092 ks, sovy“ šesttisícdevadesátdva kusů, 
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- emisní kurz 6.092 kusů akcií, které budou nabídnuty městu, bude splacen peněžitým vkladem s tím, že 
podrobné podmínky pro upisování akcií a splácení emisního kurzu akcií jsou popsány v textu smlouvy o 
upsání akcií, který tvoří přílohu tohoto usnesení a je jeho nedílnou součástí, 

- místem upisování bude sídlo společnosti Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s., Brněnská 410/13, Vyškov – 
Město, 682 01 Vyškov, 

- lhůta pro upisování: dva týdny, přičemž prvním dnem této lhůty bude první den, následující po uplynutí 
lhůty pro upsání akcií s využitím přednostního práva. Upisovateli bude počátek této lhůty oznámen 
písemně. 

- upisovatel Město Rousínov je povinen splatit emisní kurs upsaných akcií v celkové výši 6.092.000 Kč na 
účet číslo 35-4396710217/0100, vedený u Komerční banky, a.s., pobočky Vyškov ve lhůtě dvou týdnů po 
upsání akcií. 

Zastupitelstvo města současně schvaluje text smlouvy o upsání akcií týkající se města, který tvoří přílohu tohoto 
usnesení a je jeho nedílnou součástí, a současně pověřuje starostu města k uzavření příslušné smlouvy o upsání 
akcií. 
Schváleno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení 32/08/14Z: ZM projednalo a schvaluje peněžitý vklad města do základního 
kapitálu společnosti Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s., se sídlem Brněnská 410/13, Vyškov 
– Město, 682 01 Vyškov, IČ 49454587 (dále jen „Společnost“) za těchto podmínek: 

- zvýšení základního kapitálu Společnosti bude provedeno upsáním nových kmenových 
akcií na jméno v listinné podobě o jmenovité hodnotě jedné akcie 1.000 Kč (slovy“ 
jeden tisíc korun českých), 

- emisní kurz těchto akcií, který bude činit 1.000 Kč, bude splacen peněžitým vkladem, 
- akcie, které nebudou upsány s využitím přednostního práva, budou všechny 

nabídnuty určitým zájemcům, z toho: Město Rousínov, se sídlem Rousínov, Sušilovo 
náměstí 84/56, PSČ 683 01 , IČ 00292281, 6.092 ks, sovy“ šesttisícdevadesátdva 
kusů, 

- emisní kurz 6.092 kusů akcií, které budou nabídnuty městu, bude splacen peněžitým 
vkladem s tím, že podrobné podmínky pro upisování akcií a splácení emisního kurzu 
akcií jsou popsány v textu smlouvy o upsání akcií, který tvoří přílohu tohoto usnesení 
a je jeho nedílnou součástí, 

- místem upisování bude sídlo společnosti Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s., 
Brněnská 410/13, Vyškov – Město, 682 01 Vyškov, 

- lhůta pro upisování: dva týdny, přičemž prvním dnem této lhůty bude první den, 
následující po uplynutí lhůty pro upsání akcií s využitím přednostního práva. 
Upisovateli bude počátek této lhůty oznámen písemně. 

- upisovatel Město Rousínov je povinen splatit emisní kurs upsaných akcií v celkové 
výši 6.092.000 Kč na účet číslo 35-4396710217/0100, vedený u Komerční banky, a.s., 
pobočky Vyškov ve lhůtě dvou týdnů po upsání akcií. 

Zastupitelstvo města současně schvaluje text smlouvy o upsání akcií týkající se města, který 
tvoří přílohu tohoto usnesení a je jeho nedílnou součástí, a současně pověřuje starostu 
města k uzavření příslušné smlouvy o upsání akcií. 
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 

 

3. Rozpočet 
a) rozpočtové opatření č. 4/2014 
Odbor HS předkládá k projednání rozpočtové opatření č. 4/2014, viz. příloha, které řeší: 
Příjmy:  
Celkem navýšení o 5 879,3 tis. Kč 

a) Navýšení – dotace JMK – folklorní festival, příjmy – příměstský tábor, dotace 
SK-CZ – Zeleň ve městech trochu jinak, přijaté nekapitálové příspěvky – 
odpad, dotace OPŽP – MŠ Zahrada v přírodním stylu, dotace MPO – MŠ 
Rousínov – GO vnitřních instalací, dotace OPŽP – Záložna – rekonstrukce a 
zateplení 
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Výdaje: 
Celkem zvýšení o 5 910,3 tis. Kč 

a) Navýšení – Společná stezka Čechyně pod školou – PD, navýšení výdajů – trafo 
Kovářská, pozemky Kroužek, tašky na bioodpad, neinvestiční příspěvek MS (obroušení 
hřiště Tyršova, VO Kr. Vážany – cesta k lesu, oprava střechy na budově v Lágru, 
dokončovací práce v Záložně – šatny, držák na kola a úprava zídky v Záložně, VO na 
hřiště ve Vítovicích – Sokolák, údržba hřišť s umělým povrchem – ZŠ a Čechyně, 
odvedení dešťových vod - Tyršova), dotace JMK – folklorní festival - služby, cykloden 
v Kroužku – příspěvek NO, nebezpečný odpad – služby, kurzové ztráty, kompostéry – 
předpokládané výdaje k dotaci SFŽP, MŠ – kotelna – výdaje k dotaci MPO, Ozelenění 
dálnice – výdaje k dotaci OPŽP, Šance pro zelené město – výdaje k dotaci SFŽP, 
Zateplení budovy školy v Čechyni- fasáda a okna, PD oprava Holubí uličky, oprava 
místního rozhlasu Kroužek a Čechyně, ISŠ oprava, slaboproud a silnoproud- 
vícenáklady, komunikace k lesu Kr. Vážany – vícenáklady, značení cyklostezek, 
chodníky Kr. Vážany – úprava PD pro žádost na SFDI, občerstvení. 

b) Snížení – neinvestiční příspěvek MŠ, ZŠ a MS – sloučení pojistných smluv, MŠ 
Rousínov – GO vnitřních instalací – dotace MPO 

Přesuny položek  - vybavení budovy Tyršova – snížení DDHM a navýšení materiálu, JSDH – 
snížení OON a zvýšení výdajů na ochranné pomůcky, Sušilovo nám. 1. Etapa – snížení 
investičních výdajů stavby a zavedení výdajů na VŘ, publicitu a BOZP, Společná stezka pro 
chodce a cyklisty Čechyně-Slavíkovice II. část – rozepsání dotace ROP, Záložna – zateplení – 
rozepsání dotace SFŽP, místní správa – platy – rozepsání dotace ÚP, Záložna Zahrada Slunce 
nad lipami – rozepsání dotace SK-CZ, snížení neinvestičního příspěvku ZŠ (vybavení budovy 
Tyršova) se současným navýšením rozpočtu města na vybavení budovy školy Tyršova 
Financování – zvýšení financování  o 31 tis. Kč.  
Usnesení 17/09/14R: RM doporučuje ZM ke schválení  rozpočtové opatření č. 4/2014, viz. příloha, které řeší: 
Příjmy:  
Celkem navýšení o 5 879,3 tis. Kč 

A) Navýšení – dotace JMK – folklorní festival, příjmy – příměstský tábor, dotace SK-CZ – Zeleň ve městech 
trochu jinak, přijaté nekapitálové příspěvky – odpad, dotace OPŽP – MŠ Zahrada v přírodním stylu, 
dotace MPO – MŠ Rousínov – GO vnitřních instalací, dotace OPŽP – Záložna – rekonstrukce a zateplení 

Výdaje: 
Celkem zvýšení o 5 910,3 tis. Kč 

a) Navýšení – Společná stezka Čechyně pod školou – PD, navýšení výdajů – trafo Kovářská, pozemky 
Kroužek, tašky na bioodpad, neinvestiční příspěvek MS (obroušení hřiště Tyršova, VO Kr. Vážany – cesta 
k lesu, oprava střechy na budově v Lágru, dokončovací práce v Záložně – šatny, držák na kola a úprava 
zídky v Záložně, VO na hřiště ve Vítovicích – Sokolák, údržba hřišť s umělým povrchem – ZŠ a Čechyně, 
odvedení dešťových vod - Tyršova), dotace JMK – folklorní festival - služby, cykloden v Kroužku – 
příspěvek NO, nebezpečný odpad – služby, kurzové ztráty, kompostéry – předpokládané výdaje k dotaci 
SFŽP, MŠ – kotelna – výdaje k dotaci MPO, Ozelenění dálnice – výdaje k dotaci OPŽP, Šance pro zelené 
město – výdaje k dotaci SFŽP, Zateplení budovy školy v Čechyni- fasáda a okna, PD oprava Holubí 
uličky, oprava místního rozhlasu Kroužek a Čechyně, ISŠ oprava, slaboproud a silnoproud- vícenáklady, 
komunikace k lesu Kr. Vážany – vícenáklady, značení cyklostezek, chodníky Kr. Vážany – úprava PD pro 
žádost na SFDI, občerstvení. 

b) Snížení – neinvestiční příspěvek MŠ, ZŠ a MS – sloučení pojistných smluv, MŠ Rousínov – GO vnitřních 
instalací – dotace MPO 

Přesuny položek  - vybavení budovy Tyršova – snížení DDHM a navýšení materiálu, JSDH – snížení OON a zvýšení 
výdajů na ochranné pomůcky, Sušilovo nám. 1. Etapa – snížení investičních výdajů stavby a zavedení výdajů na 
VŘ, publicitu a BOZP, Společná stezka pro chodce a cyklisty Čechyně-Slavíkovice II. část – rozepsání dotace ROP, 
Záložna – zateplení – rozepsání dotace SFŽP, místní správa – platy – rozepsání dotace ÚP, Záložna Zahrada 
Slunce nad lipami – rozepsání dotace SK-CZ, snížení neinvestičního příspěvku ZŠ (vybavení budovy Tyršova) se 
současným navýšením rozpočtu města na vybavení budovy školy Tyršova 
Financování – zvýšení financování  o 31 tis. Kč.  
Schváleno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Lukášek - k čemu potřebujeme brousit asfaltové hřiště? 
Starosta – povrch je ostrý, chtěli bychom hřiště využít pro děti z družiny a MŠ. 
Šedý - asfaltové hřiště není vhodné na sportování. 
Lukášek – je to uspěchaná akce. Teď do toho dáme 150 tis. Kč a za nějakou dobu se to 
přebuduje.  
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Starosta – každá jiná úprava bude daleko dražší. 
Šedý – návrh na oddělené hlasování o zařazení bodu Obroušení hřiště Tyršova 
Lukášek – ozelenění dálnice – to bude opravdu stát 2 mil. Kč? Co se bude osazovat? 
Trtílková – bude se ozeleňovat pozemek města a pozemky ŘSD kolem dálnice – cca 2,3 ha 
Starosta – místo pro přecházení Kr. Vážany – v rozpočtu je 50 tis. Kč, z výběrového řízení 
vyšly náklady jenom na PD přes 70 tis. Kč. To se nám zdá příliš. Je na rozhodnutí 
zastupitelstva, zda nechat za takové peníze zpracovat jenom projekt. Místo pro přecházení 
tam dnes již je vybudované – obrubníky jsou sklopené. Přechod nám tam nepovolí. V návrhu 
RO navýšení na PD této akce zařazeno není.  
Šedý – navrhoval jsem prodloužení chodníku se sklopeným obrubníkem a směrem 
k Habrovanům ostrůvek.  
Havlíčková – vybudování ostrůvku nám SÚS zamítla. 
Šedý – kdyby se s nimi jednalo, dalo by se to domluvit. 
Švejnoha – uvažovalo se o značce. 
Lukášek – dobrá je kombinace radaru a semaforu – při překročení rychlosti blikne červená. 
Starosta – to by byla finančně hodně náročná záležitost. 
Šedý – návrh na samostatné hlasování o nákupu tašek na tříděný odpad. 
 
Starosta – dávám hlasovat o tom, zda zařadit částku 30 tis. Kč na nákup tašek na tříděný 
odpad do rozpočtového opatření č. 4/2014.  
Usnesení 32/09/14Z: ZM schvaluje zařazení částky 30 tis. Kč na nákup tašek na tříděný 
odpad do rozpočtového opatření č. 4/2014. 
Schváleno: pro 13 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, proti 1 - Šedý, zdržel se 0 
 
Starosta – dávám hlasovat o tom, zda zařadit částku 150 tis. Kč na obroušení asfaltového 
hřiště na Tyršové do rozpočtového opatření č. 4/2014.  
Usnesení 32/10/14Z: ZM schvaluje zařazení částky 150 tis. Kč na obroušení asfaltového 
hřiště na Tyršové do rozpočtového opatření č. 4/2014. 
Schváleno: pro 10 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Jedlička, Julínek, Kříž, Malá, 
Matoušková, Petřík, Švejnoha, proti 3 - Šedý, Chromý, Lukášek, zdržel se 1 - Pupp 
 
Starosta – dávám hlasovat o rozpočtovém opatření č. 4/2014 jako celku, ve znění, jak bylo 
ZM předloženo.  
Usnesení 32/11/14Z: ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2014, viz. příloha, které řeší: 
Příjmy:  
Celkem navýšení o 5 879,3 tis. Kč 

b) Navýšení – dotace JMK – folklorní festival, příjmy – příměstský tábor, dotace 
SK-CZ – Zeleň ve městech trochu jinak, přijaté nekapitálové příspěvky – 
odpad, dotace OPŽP – MŠ Zahrada v přírodním stylu, dotace MPO – MŠ 
Rousínov – GO vnitřních instalací, dotace OPŽP – Záložna – rekonstrukce a 
zateplení 

Výdaje: 
Celkem zvýšení o 5 910,3 tis. Kč 

b) Navýšení – Společná stezka Čechyně pod školou – PD, navýšení výdajů – trafo 
Kovářská, pozemky Kroužek, tašky na bioodpad, neinvestiční příspěvek MS (obroušení 
hřiště Tyršova, VO Kr. Vážany – cesta k lesu, oprava střechy na budově v Lágru, 
dokončovací práce v Záložně – šatny, držák na kola a úprava zídky v Záložně, VO na 
hřiště ve Vítovicích – Sokolák, údržba hřišť s umělým povrchem – ZŠ a Čechyně), 
dotace JMK – folklorní festival - služby, cykloden v Kroužku – služby a pohoštění, 
nebezpečný odpad – služby, kurzové ztráty, kompostéry – předpokládané výdaje 
k dotaci SFŽP, MŠ – kotelna – výdaje k dotaci MPO, Ozelenění dálnice – výdaje 
k dotaci OPŽP, Šance pro zelené město – výdaje k dotaci SFŽP, Zateplení budovy 
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školy v Čechyni, chodníky v Kr. Vážanech – úprava PD, PD oprava Holubí uličky, 
oprava místního rozhlasu Kroužek a Čechyně, ISŠ oprava, slaboproud  - vícenáklady, 
komunikace k lesu Kr. Vážany – vícenáklady, značení cyklostezek, občerstvení. 

c) Snížení – neinvestiční příspěvek MŠ, ZŠ a MS – sloučení pojistných smluv, MŠ 
Rousínov – GO vnitřních instalací – dotace MPO 

Přesuny položek  - vybavení budovy Tyršova – snížení DDHM a navýšení materiálu, JSDH – 
snížení OON a zvýšení výdajů na ochranné pomůcky, Sušilovo nám. 1. Etapa – snížení 
investičních výdajů stavby a zavedení výdajů na VŘ, publicitu a BOZP, Společná stezka pro 
chodce a cyklisty Čechyně-Slavíkovice II. část – rozepsání dotace ROP, Záložna – zateplení – 
rozepsání dotace SFŽP, místní správa – platy – rozepsání dotace ÚP, Záložna Zahrada Slunce 
nad lipami – rozepsání dotace SK-CZ, snížení neinvestičního příspěvku ZŠ (vybavení budovy 
Tyršova) se současným navýšením rozpočtu města na vybavení budovy školy Tyršova 
Financování – zvýšení financování  o 31 tis. Kč.  
Schváleno: pro 14 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, Lukášek, 
Malá,  Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý,  proti 0, zdržel se 0 
 

 
4. Různé 
a) OZV č. 4/2014 o komunitním kompostování 
ZM byl předložen návrh OZV o komunitním kompostování.  
Usnesení 09/34/14R: RM ukládá MěÚ předložit v souladu s legislativou seznam jednotlivých kroků ke zřízení 
malé komunitní kompostárny.                                                           Termín: 30.6.2014 

Schváleno, pro 4, proti 0 zdržel se 0 

Provozování komunitní kompostárny není podle zákona nakládání s odpady. Zřízení komunitní kompostárny 
schvaluje obec v samostatné působnosti vydáním OZV. Komunitní kompostárna nevyžaduje povolení ani souhlas 
JMK, ani odboru ŽP MěÚ Vyškov. V případě, že je zpevněná plocha z panelů, není nutné ani odnětí ze ZPF. Na KK 
lze ukládat pouze rostlinné zbytky z veřejné zeleně a ze zahrad občanů. Je doporučeno zpracovat provozní řád 
KK. Vzniklý kompost lze bez dalšího ukládat na veřejné plochy, v případě, že bychom chtěli kompost darovat 
občanům nebo prodávat, je nutné získat akreditaci. 
Usnesení 13/48/14R:  RM doporučuje ZM vydat OZV č. 5/2014 o komunitním kompostování. Schváleno, pro 
5, proti 0, zdržel se 0 
Starosta – zákonem bude co nevidět zakázáno obcím, aby bioodpad ukládaly na skládku. Nemáme ještě veškerou 
mechanizaci, ale i tak už by se dalo zkušebně začít. Pokud nebudeme mít kompostárnu, nemůžeme žádat o dotaci 
na dovybavení. Potřebovali bychom ještě překopávač a síto. 
Hůlka – svozový vůz máme z dotace, musíme prokázat, kam ročně ukládáme 200 t bioodpadu. Mohli bychom 
vyzkoušet zkušební provoz. 
Starosta – jak budeš prokazovat množství ukládaného bioodpadu? 
Hůlka – tráva váží tolik, štěpka tolik, nemusí být váha, stačí jednou zvážit v ZD kontejner a pak už odhadem 
Lukášek – kolik mají MS odpadu v tunách 
Hůlka – multikára s klecí s listím má přes tunu, vloni bylo odvezeno 70 aut s listím, štěpky jsme zatím nevážili, ale 
určitě za rok těch 200 t dosáhneme. 
Chromý – nemáme přílohu č. 1, jaké jsou to pozemky. 
Havlíčková – tam, kde jsou pozemky nad hřbitovem. 
Chybí příloha č. 2 – kdy budou termíny v obcích. 
Havlíčková – termíny nebudou součástí OZV, až se dohodneme na termínech, budou zveřejněny na webu, ve 
zpravodaji, hlášením apod. 
Lukášek – zkušenost z Vysočiny – šlo by to každý rok na jiném místě? 
Havlíčková – je to možné, ale problém je kde. Musí to být jen pro rostlinný odpad z veřejných prostranství a ze 
zahrad občanů. 
Šedý – můžeme OZV vydat bez těch parcelních čísel? 
Havlíčková – v OZV musí být parcelní čísla, kde je komunitní kompostárna umístěna, bez toho OZV nemůže být 
schválena. 
Šedý – je to rozumný směr s vyzkoušením, ale hledal bych jiné místo než za hřbitovem. 
Starosta – já bych to zkusil zpracovat na místě, kde to je, nerad bych experimentoval na jiném místě. Pokud 
přijdeme s nějakým jiným vhodným pozemkem, tak dobře, ale už rok se domlouváme na místě pro kompostárnu 
a nic jsme nevymysleli, tak teď za týden nic nevymyslíme. Ty máš nějaký návrh, kde by se dala tato kompostárna 
provozovat? 
Šedý - nevím kde, to bychom museli hledat na internetu kde.  
Hůlka – kompostárna nemá pravidla, ale jedno pravidlo je VODA 
Lukášek – jak se zvýší frekvence pohybu aut po Lípové, asi se zvětší. 
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Hůlka - doteď jsme jezdili multikárami, na svozový vůz se vejde 5 multikár, dřív jsme vozili celé větve, vozili jsme 
vzduch, teď budeme štěpkovat.  
Šedý – dávám návrh, aby to bylo na jiném místě, než u hřbitova. Tam se nám to podařilo nějak zastavit a teď to 
tam zase vracíme. Jinak proti té kompostárně nic nemám, naopak bych ji podpořil, ale na jiném místě. 
Návrh usnesení:  ZM vydává OZV č. 5/2014 o komunitním kompostování. 
Neschváleno: pro 7 hlasů - Havíř, Hrabal, Kříž, Malá, Matoušková, Petřík, Švejnoha, proti 0, zdržel se 
Šedý, Chromý, Lukášek 
 

Po dalším projednání předkládáme ZM návrh na vydání OZV o komunitním kompostování 
s platností do 31.12.2014  tak, aby mohl být na místě zpracován zelený materiál, který je již 
dnes uložen na pozemcích p. č. 779/153 a 79/152 k.ú. Rousínov. Zároveň bude v praxi 
vyzkoušen provoz komunitní kompostárny. Vyrobený kompost zůstane přes zimu uložen na 
místě a v jarních měsících rozvezen po plochách veřejné zeleně.   

Starosta – jednáme o některých dalších lokalitách se zemědělským družstvem jako uživatele, 
ale musíme jednat také s vlastníky pozemků, aby souhlasili. 
Lukášek – chci upozornit, že na části pozemků, kde se má zpracovávat kompost je zarostlá 
pařezy. Doufám, že budou zlikvidovány i tyto pařezy. 
Usnesení  32/12/14Z:  ZM vydává OZV č. 4/2014 o komunitním kompostování.                                                           
Schváleno: pro 11 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Jedlička, Julínek, Kříž, Malá,  
Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, proti 0, zdržel se Šedý, Chromý, Lukášek 

 
b) Využití objektů na ul. Tyršova 
RM byla seznámena s požadavky na využití prostor v objektu na ul. Tyršova. Projednala 
požadavky a souhlasí s využitím bývalé správní budovy ISŠ – viz přiložený seznam.  
Usnesení 11/03/14R: RM doporučuje ZM schválit využití prostor v objektu bývalé správní budovy ISŠ na ul. 
Tyršova pro následující organizace a činnosti: 
1. NP: Léčebná rehabilitace - požadují 4-5 ordinací (155 m2) – nechtějí suterén (likvidace odpadních vod), 
Logopedie 20 m2, Masérka 60 m2, Stacionář 80 m2, správce areálu, služebna Policie, Městská policie. 
2.NP: Rangers Royal 20 m2, CVČ – 2 místnosti 50 m2, mateřské centrum 70 m2, hudebna                           35 
m2, modeláři? Klubovna 75 m2, Sklad postele, prádlo, kuchyňky, sociálky, sprchy 
Kuchyně, jídelna: Archiv,  (Rehabilitace), SPINING 
Suterén: Modeláři, Spinning, archív  
Schváleno, pro 3, proti 0, zdržel se 0 
Trtílková – popisuje návrh využití objektů na ul. Tyršové, podrobně popisuje návrh využití budovy tzv, Služeb – 
probíhala různá jednání, byly různé návrhy. RM vybrala variantu:  
I. NP: Léčebná rehabilitace, masérka, kosmetika, logopedka, stacionář, správce areálu, služebna Policie, Městská 
policie. 
2.NP: Neziskové organizace – Centrum volného času, Mateřské centrum, Rangers Royal, hudebna, klubovna 75 
m2, sklad prádlo, kuchyňky, sociálky, sprchy 
Kuchyně, jídelna: část pro jídelnu školy, zbytek archiv, (Rehabilitace), SPINING, Suterén: Modeláři, archív, 
zahradnice, kronikář města 
Lukášek – v I. NP by měla být družina. 
Starosta – družina by měla být v dílně vedle tělocvičny - podle návrhu z minulého zastupitelstva. 
Hrabal – komise výstavby navrhla využití budovy pro Městský úřad, tady o tom není ani zmínka. Dnešní Městský 
úřad je v naprosto havarijním stavu – 4 různá podlaží, někde sedí i 2 úředníci spolu, a to je nevhodné.  
ředitel ZŠ Kyjovský – v letošním roce od září potřebuji 4 třídy školy a dále budu využívat všechny třídy a potřebuji 
5 oddělení družiny. 
Šedý -  bavili jsme se tady už dvakrát o využití Tyršové a tak by se to mělo dát na papír, kdo chce jaké prostory, 
měli by se k tomu vyjádřit i ředitelé ZUŠ a ZŠ, Měla by tam být družina, ať už bude v budově internátu nebo 
v budově dílny, kuchyň a jídelna by se měla do budoucna využívat pro veřejnost, nic bych tam neblokoval. Znovu 
se přimlouvám o to, abychom to dostali na papíře. Nespěchal bych. 
Starosta – budovy se musí udržovat, vytápět, tak by bylo dobré umístit tam aktivity ze Skálové a ten objekt 
prodat. 
Hrabal – můžeme zrušit ubytovnu. 
Starosta – ubytovnu jsme tak převzali, zatím bych to nechal tak, jak to je, je to pro nás výhodné. 
Lukášek – vystačí dílna prostorově na 5 oddělení družiny? 
Kyjovský – výhledově budu potřebovat umístit 5 oddělení družiny a chtěl bych, aby škola měla jen 2 pracoviště. 
Julínek – co víc by se dalo dát v současné době na papír, každý má nějaký nápad, je tisíc nápadů. Využití by mělo 
být univerzální. 
Hrabal – má to být univerzální a tady se vyhlašuje soutěž na využití budov. 



 

11 

 

Starosta – ta soutěž by měla být o tom, jak budou ty budovy zvenku vypadat, jak budou energeticky náročné, jak 
bude vypadat to venkovní prostředí, jak budeme likvidovat splaškové a hlavně dešťové vody, do vnitřku teď nijak 
zásadně zasahovat nebudeme. 
Trtílková - dnes nebudeme vyhlašovat žádnou soutěž. Pro vyhlášení soutěže už budeme potřebovat vědět, jaké 
bude využití. Proto jsme sem dali nějaké podklady, abychom věděli, jak finančně náročné bude zpracování studie, 
kterou stejně budeme potřebovat. Z tohoto předpokládaného návrhu už může odhadnout náklady, které nás bude 
stát studie. Vnitřně se neplánuje nic zásadně přestavovat, ať je tam jakékoliv využití. 
Starosta – je to velký areál, je to velmi komplikované, chceme, aby to zůstal pořád areál, aby to vypadalo hezky. 
Je tady nabídka, aby to bylo zpracováno komplexně v několika variantách, kdy potom nějakou variantu vybereme.   
Chromý – s tou soutěží se bavíme o kabátě, ale ne o vnitřní dispozici, bylo by dobré, aby se udělal nějaký návrh, 
jestli se družina do dílny vejde. 
Lukášek – pro mě je stěžejní, aby družina byla v areálu. Chci slyšet, že 5 kompletních oddělení družiny bude 
v areálu umístěno. U rehabilitace budou nevratné úpravy, abychom si to nezasekali. Střední budovu bychom měli 
nazvat jako administrativní a tak to můžeme odsouhlasit. 
Odešel pan Julínek  
Starosta – Rousínov rehabilitaci potřebuje, ať už jí bude provozovat kdokoliv. 
Lukášek – já se přikláním k tomu, aby se tam přestěhovala radnice – jaká je vize? 
Starosta – starosta chce zůstat ve staré, místostarosta chce stavět novou radnici 
Šedý – já jsem tady říkal, mělo by se to hodit na kus papíru, s rozdělením přesně, jak to tam bude vypadat, 
všechny budovy. 
Kříž – za dva měsíce se na Tyršové musí rozjet škola, to je důležité. 
Návrh usnesení: ZM schvaluje využití prostor v objektu bývalé správní budovy ISŠ na ul. Tyršova pro následující 
organizace a činnosti: 
1. NP: Léčebná rehabilitace (Slavkov), Vítězslav Beutl 603 546 273, Renata Zrotálová 777 698 931, požadují 4-5 
ordinací (155 m2) – nechtějí suterén (likvidace odpadních vod), Logopedie 20 m2, Masérka 60 m2, Stacionář 80 
m2, správce areálu, služebna Policie, Městská policie. 
2.NP: Rangers Royal 20 m2, CVČ – 2 místnosti 50 m2, mateřské centrum 70 m2, hudebna 35 m2, modeláři? 
Klubovna 75 m2, Sklad postele, prádlo, kuchyňky, sociálky, sprchy 
Kuchyně, jídelna: Archiv, (Rehabilitace), Spinning 
Suterén: Modeláři, Spinning, archív  
Neschváleno: pro 6 hlasů - Havíř, Kříž, Malá, Matoušková, Petřík, Švejnoha, proti 3 - Chromý, 
Lukášek. Hrabal, zdržel se 1 -  Šedý 
 

Rada města se na svém zasedání zabývala návrhy komise výstavby na využití objektu tzv. 
„Služeb na Tyršové. Komise navrhla dvě varianty a to využít objekt pro umístění MěÚ a 
neziskovek nebo pro umístění ZUŠ a přestěhování Městského úřadu na ZUŠ. V obou 
případech zůstane na náměstí opuštěná budova a zanikne šance na zbudování 
rehabilitačního zařízení. 

Minimální náklady na jednotlivé varianty:                                                                                
Varianta I. - přestěhování MěÚ a neziskovek na Tyršovu: nezbytné opravy a stavební úpravy 
600 tis. Kč, rozvody sítí 800 tis. Kč, zabezpečovací zařízení 100 tis. Kč, zřízení výtahu 1,5 mil. 
Kč, zvětšení užitné a tedy i otápěné plochy, zateplení budovy 8 mil. Kč – celkem 3 mil. Kč 
bez zateplení. Ztráta z příjmu ubytovny. 

Varianta II. – přestěhování MěÚ na ZUŠ a ZUŠ na Tyršovu:  budova na Tyršové - nezbytné 
opravy a stavební úpravy 1 mil. Kč, rozvody sítí 100 tis. Kč, zřízení výtahu 1,5 mil. Kč,  
zateplení budovy 8 mil. Kč. Celkem 2,6 mil. Kč bez zateplení. Budova ZUŠ - nezbytné opravy 
a stavební úpravy (stavební rozdělení tříd na kanceláře, snížení stropů, řešení bezbariérového 
přístupu do budovy apod.) 3 mil. Kč, rozvody sítí 800 tis. Kč, zabezpečovací zařízení 100 tis. 
Kč, zřízení výtahu 1,5 mil. Kč, zvětšení užitné a tedy i otápěné plochy, zateplení budovy 4 
mil. Kč. Celkem 5,4 mil. Kč bez zateplení. 

Varianta III. – ponechat MěÚ ve stávajících prostorách (kdy do budoucna je možnost zřízení 
výtahu a rozšíření do prostor hasičské zbrojnice), přestěhování neziskovek a služeb na 
Tyršovu, možnost zřízení rehabilitačního centra – nezbytné stavební opravy a úpravy pro 
neziskovky a služby 200 tis. Kč.  

Variantu III. Lze provést v krátkém časovém horizontu, využití budovy lze v budoucnu 
kdykoliv změnit. 
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Lukášek – kolik nám přináší ubytovna? 
Hůlka – 50 tis. Kč/měsíc. 
Šedý – využití dílny pro družinu je možné? Nemáme tu žádný návrh. 
Trtílková – družina tam může být, jestli tam budou 4 nebo 5 tříd, to zatím nevím. 
Lukášek – i kdybychom odhlasovali umístění MěÚ na Tyršové, bude to běh na dlouhou trať. 
Ale když budeme investovat do rehabilitačního centra 200 tis. A za rok tam nebude? 
Kříž – Hlavní vchod do školy je z ul. Tyršova, zvýší se tam doprava a parkování, je to nějak 
řešeno. 
Trtílková – ZŠ na Habrovanské obsluhuje daleko víc žáků, obrátkovost je rychlá, je tam 
dostatečný počet parkovacích míst. Problém by mohl být při třídních schůzkách. 
Šedý – hlasujme o ZŠ a družině, ostatní odložme o 2 – 3 měsíce. 
Lukášek – budeme hlasovat, ale RM už vyhlásila záměr pronájmu. 
Starosta – je to zatím takový průzkum trhu. 
 
Starosta - dávám hlasovat o navržených usneseních:  
 
Usnesení 32/13/14Z: ZM rozhodlo ponechat Městský úřad na stávajícím místě na 
náměstí.                                                                                                        
Schváleno: pro 11 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Jedlička, Julínek, Kříž, Malá,  
Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, proti 0, zdržel se  Šedý, Chromý, Lukášek, 
 
Usnesení 32/14/14Z: ZM rozhodlo řešit prostory družiny pro ZŠ v objektu dílny vedle 
tělocvičny.                                                                                                                             
Schváleno: pro 12 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Lukášek, 
Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý,  proti 0, zdržel se Kříž, Malá, 
 

Usnesení 32/15/14Z: ZM bere na vědomí využití prostor objektu „Služeb“ na Tyršové 
takto:                                                                                                                                               
1. NP: Léčebná rehabilitace, logopedie, masáže, stacionář, správce areálu, služebna Policie, Městská 
policie.                                                                                                                                     
2. NP: Neziskovky - Rangers Royal, CVČ, mateřské centrum, hudebna, klubovna senioři, patchwork. 
Dále sklad postele, prádlo, kuchyňky, sociálky, sprchy.                                                                     
3. NP: stávající ubytovna.                                                                                                        
Suterén: Modeláři, spinning, archív.                                                                                            
Schváleno: pro 11 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Jedlička, Julínek, Kříž, Malá,  
Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, proti 0, zdržel se Šedý, Chromý, Lukášek 
 
c) Komunitní plánování sociálních služeb 2014-2018 
Odbor VV oddělení SOCV předkládá k novému projednání KPSS. Bylo provedeno veřejné 
připomínkování, některé připomínky byly zapracovány, konečné znění bylo konzultováno 
s koordinátorem ORP (obec s rozšířenou působností) Vyškov. 
Odešel Šedý, Lukášek 
 
Usnesení 32/16/14Z: ZM schvaluje Komunitní plán sociálních služeb 2014-2018. 
Schváleno: pro 11 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Jedlička, Julínek, Kříž, Malá,  
Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha,  proti 0, zdržel se Chromý 
 
Přišel Šedý, Lukášek 
Odešla Malá 
 
d) Příspěvek pro TJ TATRAN Rousínov, z.s. na základě získání dotace z JMK 
TJ TATRAN Rousínov, z.s. žádá o poskytnutí investičního nevratného příspěvku ve výši 
66 600 Kč dle pravidel pro poskytování příspěvků neziskovým organizacím na základě získání 
dotace z JMK na vybudování závlahového systému na fotbalovém stadionu TJ. 
Usnesení 32/17/14Z: ZM schvaluje poskytnutí investičního příspěvku ve výši 66 600,- Kč 
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pro TJ TATRAN Rousínov z.s. na vybudování závlahového systému na fotbalovém stadionu 
na základě získání dotace z rozpočtu JMK. 
Schváleno: pro 13 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Chromý, Jedlička, Julínek, Kříž, 
Lukášek, Matoušková, Petřík, Pupp, Švejnoha, Šedý,  proti 0, zdržel se 0 

Přišla Malá 
e) OZV o regulaci provozování loterií a jiných podobných her   
Zastupitel Ing Pavel Švejnoha navrhuje, aby byla schválena OZV o regulaci provozování 
loterií a jiných podobných her v totožném znění, které bylo předmětem jednání zastupitelstva 
města dne 7.5.2014 ve variantě, která na celém území města Rousínova zakazuje 
provozování  
a) Sázkových her podle § 2 písm. e), g), i), l), m) a n) zákona o loteriích, 
b) loterií a jiných podobných her podle § 2 písm. j) a § 50 odst. 3 zákona o loteriích. 
Usnesení 09/33/14: RM doporučuje ZM vydat OZV č. 3/2014, která zakazuje provozování   

a) sázkových her podle § 2 písm. e), g), i), l), m) a n) zákona o loteriích; 
b) loterií a jiných podobných her podle § 2 písm. j) a § 50 odst. 3 zákona o loteriích 

Schváleno, pro 4, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení: ZM vydává OZV č. 3/2014, která zakazuje provozování   
a) sázkových her podle § 2 písm. e), g), i), l), m) a n) zákona o loteriích; 
b) loterií a jiných podobných her podle § 2 písm. j) a § 50 odst. 3 zákona o loteriích 

Neschváleno: pro 5 hlasů - Coufal, Havíř, Julínek, Švejnoha, Šedý, proti 1 - Lukášek, zdržel se 8 - 
Hrabal, Chromý, Jedlička, Malá, Matoušková, Petřík, Pupp, Hašková,  
Usnesení 16/31/14R: RM bere na vědomí žádost Ing. Pavla Švejnohy o zařazení bodu na projednání ZM.  
Schváleno, pro 4,  proti 0 zdržel se 0 
 
Lukášek – jaké dopady to bude mít do rozpočtu? 
Řehořová – měli bychom tak 200 – 240 tis. Kč 
Lukášek, když se to tak sníží, kde pak vezmeme peníze? 
Švejnoha – pro mě v tomto případě peníze nejsou podstatné, to se radši budeme snažit 
získat peníze jinde. 
Usnesení 32/18/14Z: ZM vydává OZV č. 3/2014, která zakazuje na celém území města 
provozování   

a) sázkových her podle § 2 písm. e), g), i), l), m) a n) zákona o loteriích; 
b) loterií a jiných podobných her podle § 2 písm. j) a § 50 odst. 3 zákona o loteriích 

Schváleno: pro 9 hlasů - Coufal, Hašková, Havíř, Jedlička, Julínek, Malá, Matoušková, 
Švejnoha, Šedý, proti 0, zdržel se 5 - Kříž, Pupp, Petřík, Chromý, Lukášek 

 
Diskuse: 
Hašková – jak dopadl soudní spor s nezletilým. 
Starosta – zatím není výsledek, právní zástupce byl požádán k osobnímu jednání s rodinou 
postiženého. 
Chromý – jaká bude barva školy v Čechyni? 
Trtílková – okrová a béžová. 
Lukášek – bylo by dobré na cyklostezky umístit odpadkové koše. Broušení komunikace 
Tyršova, jaký je výsledek. 
Hůlka – zatím udělali část, dokud to nebude hotové a funkční, nedostanou zaplaceno. 
Chromý – žádá, aby v materiálech nebyl uváděn název místní části Královopolské Vážany 
jako KRNY, nelíbí se mu to. 
Chromý – kdo nalajnoval odbočovací pruhy při odbočení na Tománkovu, je to značně 
nebezpečné, moc úzké. 
Trtílková – je to podle projektu, má to řidiče donutit, aby zpomalili – většina lidí zpomalí. 
Hašková – jak to vypadá s průtahem. 
Trtílková – máme informace, že v září by se mělo začít. 
Švejnoha – kde se začíná a kde končí s opravou průtahu? 
Trtílková – začíná se od začátku Rousínova a končí v Tučapech pod kopcem. 
Šedý – to esíčko před mostem se opravovat nebude? 
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Starosta – to je součást dalšího projektu opravy Holubice – Rousínov. 
Šedý – jak to vypadá s p. L.? 
Starosta – jde to pomalu, zatím jsou vyvezeny 2 vlečky. 
Chromý – malá kapacita sezení na zahrádce za Záložnou, měly tam být i nějaké figurky –
šachy . 
Škrobová – figurky jsou zakoupeny na MěÚ – budou nájemci předány. 
 
Občané: 
Žádná diskuse občanů nebyla. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
……….……………………………………                                ……………………………………………. 
 
 
 
                                                                                                    
………………………………………..                                                                                      
         Ing. František Havíř                                                                                        
     starosta města Rousínova 

Zápis byl pořízen: 13.8.2014 
Zapsala: Marie Obhlídalová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


